
 
 

 
 

Datum: 23-03-2023 

Betreft: jaarwisseling 2022-2023 / vuurwerkoverlast 

Van: Fractie GroenLinks Papendrecht 

 

Aanleiding 

Op 2 januari 2023 kreeg de Raad een brief over de afgelopen jaarwisseling ( Oud en nieuw nacht zelf 
) toegezonden. ( https://raad.papendrecht.nl/Documenten/D06-20230102-RIB-jaarwisseling-2022- 
2023.pdf). Opgevoerd op de lijst ingekomen stukken van de commissie ABZ d.d. 16 januari 2023. 

 

Op 16 januari stond eveneens op de Lijst ingekomen Stukken van de Commissie ABZ een ingekomen 
brief van een Vereniging van Eigenaren m.b.t. de afgelopen oud en nieuw periode omgeving P.J. 
Oudstraat. 

https://raad.papendrecht.nl/Documenten/B01-20230105-Vereniging-van-Eigenaren-Brief- 
vuurwerkoverlast-jaarwisseling-2022-2023.pdf) 

 

Tijdens deze vergadering zijn er door PAB vragen gesteld over deze laatste brief. Voorafgaand aan de 
vergadering had GroenLinks al overleg gehad met de portefeuillehouder over beide voorgaande 
documenten. Van de portefeuillehouder vernamen wij dat er nog een aanvullende 
Raadsinformatiebrief onderweg was m.b.t. de gehele jaarwisseling periode. 

GroenLinks heeft in deze vergadering aangegeven dit onderwerp te willen agenderen maar dat we 
willen wachten op de aanvullende RIB, betreffende de gehele jaarwisselingsperiode. 

De aanvullende Raadsinformatiebrief hebben wij mogen ontvangen via de lijst ingekomen stukken 
van de commissie ABZ d.d. 20 maart 2023 

https://raad.papendrecht.nl/Documenten/D02-20230309-RIB-evaluatie-jaarwisseling-2022- 
2023.pdf . 

 

In de tussenliggende tijd zijn er door de fractie van OP ook vragen gesteld over de brief van de VVE 
P.J. Oudstraat. De beantwoording van die vragen staan vermeld in de lijst ingekomen stukken van de 
commissie ABZ d.d. 20 maart 2023 
 
https://raad.papendrecht.nl/Documenten/E01-20230208-Beantwoording-Art-40-vragen-OP-
Vuurwerkoverlast-hekken-PJ-Oudstraat.pdf  
 
Opmerkingen 

Uit de voorgaande documenten en de bespreking n.a.v. de vragen tijdens de commissie ABZ op 16 
januari 2023 is gebleken dat er veel schade is ontstaan aan gemeentelijke eigendommen en zeer 
waarschijnlijk ook aan eigendommen van inwoners. 
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Tevens is gebleken dat veel mensen/inwoners van Papendrecht de afgelopen oud en nieuw periode 
als overlast hebben ervaren. Deze overlast bestaat niet alleen uit geluidsoverlast van zwaar en zeer 
waarschijnlijk gevaarlijk vuurwerk, maar mede daardoor ook niet meer veilig naar buiten kunnen of 
durven. Het niet meer uit kunnen laten van huisdieren op een fatsoenlijke wijze. 

We hebben het dan nog maar even niet over de overlast rondom winkelcentra. Milieuschade en het 
feit dat deze totale bron van overlast zich niet meer beperkt tot de oud en nieuw nacht zelf maar een 
lange aanloopperiode kent daaraan voorafgaand. 

Er is inmiddels een groot draagvlak voor een landelijk vuurwerkverbod, zowel onder burgemeesters, 
artsen, hulpverleners, maar zeer zeker ook onder inwoners. Vergeet daarbij ook niet dat wij, zeker op 
dit moment en ook in Papendrecht, veel mensen huisvesten uit oorlogsgebieden, waarvoor deze 
vorm van het jaar uitluiden toch wel als erg schokkend ervaren kan worden. 

 
 

Dit leidt voor de fractie van GroenLinks tot de volgende vragen: 

1. In hoeverre vinden de partijen het waard om de inspanningen, moeite en kosten als gemeente 
en gemeenschap die noodzakelijk zijn om de jaarwisseling op de huidige manier te faciliteren, te 
moeten investeren? 
NB: we hebben het dan over een brede benadering van wat het van onze gemeenschap vraagt, 
zoals kosten ter voorbereiding (denk aan dichtmaken afvalbakken), schade (zowel publiek als 
privaat), het dulden van overlast, nadelen voor dierenwelzijn, inzet van hulpdiensten, druk op de 
zorg/eerste hulp, afval, luchtvervuiling, psychische klachten voor bijvoorbeeld asielzoekers en 
hoogsensitieve personen etc. 

2. Ziet de Raad mogelijkheden om op een andere, voor iedereen plezierige wijze, het einde van een 
jaar uit te luiden? Welke opties zien de partijen hiervoor? 

In de bespreking zouden wij graag aan het college enkele vragen stellen. We begrijpen het als deze 
vragen enige voorbereiding behoeven, vandaar dat we alvast enkele vragen meegeven: 

1. Hoe gaat dit college, met voorgaande wetenschap, de komende oud en nieuw periode 
voorbereiden? 

2. Hoe wordt de Raad hierin meegenomen ? 
3. Gaat het college het Besluit omtrent het niet meer plaatsen van hekken bij de P.J. Oudstraat 

herzien, dan wel aanpassen, al dan niet in overleg met de betreffende VVE ? 
Graag dit antwoord beargumenteren. 

 
 
 
 

Fractie Groenlinks Papendsrecht, 

N.d. duo-raadslid 

B. Grimmius 
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